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Vedrørende offentlig ettersyn sak 017/21

I forbindelse med mottatt sakspapirer via Altinn 7/2-21, har jeg noen kommentarer til saken.
Jeg kan ikke på noe tidspunkt se å ha mottatt, deltatt eller blitt orientert fra søker
Byggmester Romarheim A/S i sakens anledning.
Jeg har som grunneier av 157/19 og hyttetomt K1 i hyttefelt, vært delaktig i hele prosessen
frem til reguleringsplan ble vedtatt 1/2-2012. Opprinnelig var også tomtene K2-3 og 4 med i
planen, men disse ble tatt ut av planen grunnet arkeologiske undersøkelser, og båndlegging
av området.

Søker refererer til at det kun er kommet 1 merknad fra FM, og ellers at tomte- og hytteeiere
i feltet har gitt samtykke til planendring. Dette medfører da ikke riktighet, uten at jeg vet om
dette er iht gjeldende regler, eller at søker ikke har sett behov for å involvere ALLE tomte- og
hytteeiere i endring av planene.
Slik jeg forstår søknaden, omfatter den faktisk samtlige tomter i større eller mindre grad.

• Når det gjelder punkt 1 i planen, har jeg ikke noen kommentar til at tillatt takvinkel
endres.

• Likeledes ingen kommentar når det gjelder punkt 2 vedrørende frittstående bod på
inntil 15m2

Jeg støtter også i utgangspunktet punkt 3 i planen, men som man ser av kart F-2, er tomt K1
den ENESTE tomten som ikke har inntegnet kjørevei til tomtegrense. Jeg ønsker derfor at
dette blir tatt hensyn til, og blir tegnet inn i revidert plan.
Dette begrunnes med de samme argumenter som søker skriver i sin begrunnelse (vedlegg 1)



Og som rådmannen gir i sin begrunnelse ift Naturmangfoldsloven og Plan- og byggningsloven
(vedlegg 2+3)

Det vises også til §12-14, hvor rådmannen skriver i 3. avsnitt (vedlegg 4)

Vi har i ettertid av godkjent reguleringsplan, hattkontakt med saksbehandler hos Cowi, med
spørsmål om hvilke begrunnelse det ikke var tegnet inn kjørevei til K1, eller om dette var en
forglemmelse. Vedkommende skulle undersøke dette, men har ikke gitt tilbakemelding.
Det vil derfor være av stor betydning, både praktisk og økonomisk, at tomt K1 får kjørevei
helt frem til tomtegrense, på lik linje som alle de andre tomtene

Håper på en positiv behandling av mine ønsker

Med vennlig hilsen

Ally Johannesen


